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EENCAMPAELS INGRESSOS HAN PASSAT DE 70.711 EUROS A 90.681

El Funicamp va rebre l’estiu pas-
sat 2.000 usuaris més que l’any
passat i va arribar als 11.000. Una
xifra que representa un incre-
ment del 21,5% però que queda
per sota de les previsions fetes
per la corporació, que havia
anunciat un objectiu de 20.000
usuaris. El decalatge s’explica, se-
gons el cònsol menor, Jordi Tor -
res, perquè les previsions s’ha-
vien fet sobre una xifra errònia.
“Havíem calculat que els anys an-
teriors s’havia arribat als 15.000
usuraris, però en realitat l’estiu
del 2013 en van ser 9.000. Vam
partir de bases errònies”, va indi-
car. Així, es va mostrar “satisfet”
pel creixement obtingut. Aquesta
vegada la instal·lació va estar
oberta des del 26 de juliol fins al
14 de setembre i el cònsol va ex-
plicar que per culpa del mal
temps va estar dos dies tancada.
Precisament, hi va afegir que la
meteorologia és un dels factors
que més els condicionen. “Po-
dem tenir puntes de 500 usuaris
al dia i l’endemà, si plou, ens que-
dem amb 50”.

Pel que fa als ingressos també
han augmentat, concretament
d’un 27,6%, passant de 70.711 eu-
ros l’estiu del 2013 a 90.681 en-
guany. Un increment que Torres
va atribuir tant a l’increment de

preu del tiquet com al fet que
s’han registrat més usuaris. En
aquest sentit, va indicar que “te-
nim la intenció d’anar apujant el
preu cada any, de manera gra-
dual, perquè vam començar amb
uns preus molt baixos i quan
surts a fora veus que serveis sem-

blants són molt més cars”. D’altra
banda, va destacar el fet d’haver
pogut tancar els paquets amb for-
ça antelació, ja que “hem pogut
tenir una comercialització molt
bona”. Per a aquest any, la inten-
ció és avançar-la encara més i
tancar els paquets al desembre.

Jordi Torres va explicar que de
cara a la temporada vinent es vo-
len seguir potenciant les activi-
tats a la zona dels Cortals i s’in-
troduiran algunes novetats. És el
cas de l’activitat que mostrava la
vida de pastor a l’Orri del Cubil.
“Hem tingut queixes de gent que

ens deia que tornar a peu fins a la
zona del Funicamp és molt pesat.
Tenim la intenció de posar un
transport per fer aquest trajecte,
independent de l’excursió a Pes-
sons”, va manifestar el cònsol.

D’altra banda, va explicar que
es mantenen les negociacions
amb Saetde per la gestió del Fu-
nicamp. El comú voldria que la
societat fos qui assumís comple-
tament la gestió, però el manda-
tari va reconèixer que Saetde “no
ho veu clar”. Amb tot, “estan dis-
posats a millorar les condicions
del contracte”, va afirmar. Actual-
ment el comú ha de pagar 1,2 mi-
lions d’euros a la societat per l’ús
d’un giny que li representa un
cost total d’uns 2 milions d’euros.
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El Funicamp registra 11.000 usuaris
a l’estiu, un 21,5% més que el 2013
El comú preveu potenciar les activitats dels Cortals i es vol implantar un sistema de transport per poder
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Jordi Torres

“Podem tenir puntes
de 500 usuaris al dia i
si plou ens quedem
amb 50”

CÒNSOL MENOR D’ENCAMP

“Tenim la intenció
d’apujar el preu del
Funicamp de manera
gradual cada any”

QUÈ HA DIT

Diversos membres de Socialde-
mocràcia i Progrés (SDP) van vi-
sitar ahir a la tarda el Pas de la
Casa, amb l’objectiu, tal com
van assegurar, de copsar les in-
quietuds i els neguits dels veïns.
El coordinador d’SDP d’En-
camp, Víctor Cunill, va assegu-
rar que el poble està “deixat de
la mà de Déu” i que no es veu
mai cap representant del comú,
reiterant que “el poble està molt
deixat i molt brut”. En aquest
sentit, va demanar millores en el
servei de neteja, sobretot “ara

que ve l’hivern i que és quan
més es treballa”, en el grafisme
dels edificis i en els serveis que
donen el centre de salut i el cen-
tre esportiu, del qual considera
que s’haurien d’ampliar els ho-
raris. Cunill també va lamentar
que quan hi ha una urgència
mèdica els habitants del Pas de
la Casa s’hagin de desplaçar a
Andorra la Vella.

De la seva banda, Jaume Bar-
tumeu, durant la reunió mantin-
guda amb una representant de
l’Associació de veïns, Antonieta
Vila, va constatar que continua
havent-hi problemes per acon-
seguir personal que accepti anar

a treballar al Pas de la Casa.
També va apuntar que els veïns
del poble esperen que es resol-
gui la qüestió de les comunica-
cions amb França. Bartumeu va
recordar que el mateix Coprín-
cep francès va dir que donaria
una empenta a la finalització de
l’ampliació de la carretera des
d’Acs-dels-Tèrmes fins al Pas, i
hi va afegir que “des d’Andorra
hem d’empènyer però és una
qüestió que ha de resoldre Fran-
ça”. En aquest sentit, va destacar
que s’està treballant per acabar
la variant d’Acs, “i crec que l’im-
portant és que un cop acabin
aquesta obra vagin pujant”.ANA / M. T.

SDP demana que es millori el servei de neteja del Pas
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